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Zápis z jednání 
 

Zápis č. 2 z jednání Místní komise Sady 
Místo konání Kulturní zařízení Sady Datum a čas 18. 02. 2019, 20:00-22.10 
 

Člen komise 21.1. 18.2. 18.3. Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Ing. Bohumil Janík A A  2 0 0 
Mgr. Helena Schwarczová A O  1 1 0 
Bc. Blanka Otrubová O A  1 1 0 
MUdr. Jiří Jeřábek A A  2 0 0 
Miloslav Hanáček A O  1 1 0 
Josef Medek A A  2 0 0 
Tomáš Bečica A A  2 0 0 
Veronika Hurábová - A  1 0 0 
Ing. Zdeněk Ančík - O  0 1 0 
Bc. Zdeněk Berka - A  1 0 0 
Otto Bilek - A  1 0 0 
Václav Švec - O  0 1 0 
Ing. Pavla Zpěváková A A  2 0 0 
 
1. Úvod 
Jednání zahájil předseda komise Ing. Bohumil Janík, přivítal přítomné a seznámil je s programem, který 
byl bez připomínek schválen. 
 
2. Kontrola plnění úkolů  
06/03/SA/2018 - Oprava chodníků na ul. Solná – změna usnesení k bodu 06/03/SA/2018 

Při setkání Ing. Janíka a Bc. Pavlíčka na místě, bylo navrženo, aby místo opravy chodníku 
na ulici Solná v úseku od ul. Za Dědinou až po křižovatku ul. Solná a ul. Pod Lipkami, bylo 
provedeno zabezpečení rodinných domů na ul. Pod Lipkami, které byly postiženy 
přívalovými dešti na konci května 2018. Jednalo by se o opravu chodníku a chodníkové 
obruby, která zabrání vniknutí větších dešťových vod do garáží a sklepních prostor. Částka 
za tuto opravu by měla být přibližně ve stejné výši, jako částka za opravu chodníku na ul. 
Solná, cca 400 tis. Kč. Členové komise s navrženou změnou opravy souhlasí. 

 Usnesení: Místní komise Sady navrhuje opravu chodníku v ul. Pod Lipkami z důvodu 
zvýšení zabezpečení rodinných domů před přívalovými dešti. 

  21.01.2019 – již započato s realizací, zvýšené chodníky a obruby jsou již osazeny, 
dokončeno není asfaltové napojení k obrubníkům – sledovat 
18.02.2019 – doposud není dokončeno - sledovat 

 
02/01/2011/SA – vybudování cesty/chodníku spojující sídliště Východ a ul. Pod Lipkami  - 

problematika je řešena od roku 2006 ve spolupráci s odborem SMM. Byla navržena nová 
trasa stezky, která směřuje blíže k základní škole na sídlišti Východ. Odbor SMM se zabývá 
výkupem dvou pozemků, které nejsou ve vlastnictví města. 

 15. 1. 2018 – komise žádá o informaci k pozemkům, které nejsou doposud ve vlastnictví 
města. Na základě doporučení odboru SMM se komise pokusí oslovit majitele těchto 
pozemků s vysvětlením důležitosti vybudování nové zpevněné stezky – sledovat. 

 12. 3. 2018 -  sledovat 
 16. 4. 2018 – na jednání ZM dne 16. 4. 2018 bylo schváleno navýšení výdajů na PD o 

nedočerpanou hodnotu minulého roku – sledovat 
 21. 5. 2018 – probíhá zpracování PD, požádat o zaslání konečné studie 
 25. 6. 2018 – byla předložena konečná trasa, termín pro předání PD je stanoven do konce 

roku 2018, poté by mělo dojít k realizaci. 
 17. 9. 2018 – probíhají majetkoprávní vyrovnání – sledovat 
 21.01.2019 – požádáno na odbor investic o poskytnutí podkladů k nahlédnutí, sledovat 

18.02.2019 – požádáno na odbor investic a odbor SMM o poskytnutí informace o 
proběhlém jednání ohledně výkupu pozemků (o zaslání zápisu z tohoto jednání), 
kolik pozemků chybělo k vykoupení v zamýšlené trase u kolonie zahrádek, a kolik 
chybí vykoupit pozemků v trase „vyšlapané cesty“, varianty, která se v současnosti 
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upřednostnila. 
 
09/01/2011/SA – záplavy červen 2010 – největší škody na majetku občanů vznikly v lokalitě Beščeně, na 

zahrádkách před fotbalovým hřištěm a v ulicích Za Dědinou a Ztracená.  
Město Kunovice a Povodí Moravy připravuje systém PPO, je zpracováván projekt. MK Sady 
byla poskytnuta projektová dokumentace k připomínkování. Navrhované řešení PPO pro 
místní část Sady vzala MK Sady na vědomí.                                                                           
15. 1. 2017 -  na dotaz občana k termínu realizace PPO bylo sděleno, že stavebník – 
Povodí Moravy s. p. – čeká na příslib podmíněné dotace. Pokud bude známa další 
informace, bude komise informována - sledovat 
16. 4. 2018 – doposud bez informace – sledovat 
21. 5. 2018 -  odbor SŽP nemá žádné nové informace, investor není povinen informovat o 
zahájení stavby, stavební povolení vydané v r. 2017 je platné po dobu 3 let. 
17. 09. 2018 - sledovat 
21. 01.2019 – požádáno na odbor SŽP jaký je vývoj situace, sledovat 
18.02.2019 – opětovně požádáno na odbor SŽP, zda jsou již známé termíny započetí 
výstavby, poslán dotaz na Povodí Moravy a.s. a investice města Kunovice, sledovat 
 

04/02/2011/SA – Kanalizace v ulici Na Jordálce – v současné době probíhá zpracování projektové 
dokumentace k vybudování dešťové kanalizace, rekonstrukce komunikace a vybudování 
veřejného osvětlení v ul. Na Jordálce (bude vybudována betonová komunikace v šíři 3m se 
zachováním stávajícího chodníku).  

 15. 1. 2018 – PD bude zpracována v r. 2018, následně proběhne inv. akce  - sledovat 
 16. 4. 2018 – po zpracování PD žádá MK Sady o prezentaci -  sledovat 
 17. 9. 2018 - sledovat  
  21. 1. 2019 – požádáno na odbor investic, kdy bude realizováno, sledovat 

18.02.2019 – vznesen dotaz na odbor OIN, kdo z občanů doposud nedal souhlas se 
stavbou, a jaký důvod občané uváděli. Komise nabízí pomoc s osobním jednáním 
účastníků řízení,  sledovat 
  

 
04/03/SA/2016 – Chodník na ulici Solná – MK doporučila městu zabývat se rekonstrukcí chodníku na ul. 

Solná. Komise nabídla na realizaci částečné opravy finanční prostředky, které má 
k dispozici a do rozpočtu odboru SMM bylo převedeno 70 tis. Kč na zpracování PD. V rámci 
rekonstrukce chodníku na ul. Solná budou pořízeny i nové přístřešky u autobusových 
zastávek. Současně je nutné v rámci studie dořešit přemístění sběrného místa od 
autobusové zastávky Sady náves na vhodnější místo. 

 15. 1. 2018 -  studie bude dokončena během ledna 2018, komise bude pozvána 
k prezentaci - sledovat  
12. 2. 2018 – sledovat 

 16. 4. 2018 – na příštím jednání komise proběhne prezentace studie – Ing. arch. Holý. 
  21. 5. 2018 – viz bod 2  

 25. 6. 2018 - Členům komise byla představena závěrečná Studie rekonstrukce chodníku na 
ul. Solná. Dle legislativy musí být šířka chodníku 1,5 m, šířka komunikace bude po celé 
délce 6 m. Rekonstrukce chodníku zahrnuje vybudování nových zastřešených 
autobusových zastávek. V roce 2018 bude zadáno zpracování projektové dokumentace, v 
r. 2019 podá město žádost o dotaci ze státního fondu dopravní infrastruktury. Dle 
zpracované studie byly odhadované náklady na rekonstrukci chodníku vyčísleny 
na celkovou hodnotu 20,2 mil. Kč.      
Připomínky a návrhy ze strany komise na doplnění studie:  
• Nechat zpracovat analýzu křižovatky ul. Solná cesta a ul. Větrná – křižovatka je i přes 
nové vodorovné dopravní značení nepřehledná.   Komise navrhuje rozšíření komunikace 
směrem k autobusové zastávce ve směru do Sadů. Posunutí zastávky směrem k čerpací 
stanici je reálné, je umístěna na pozemcích města. Dispoziční změnu křižovatky by bylo 
vhodné realizovat v rámci stavebních prací při rekonstrukci chodníku. 
• Autobusová zastávka u bývalého Stal clubu (pohostinství) – komise navrhuje zbudovat 
zálivek (pozemky města). V souvislosti se změnou umístění zastávky doporučuje komise 
vyřešit sběrné místo tříděného komunálního odpadu, které je v bezprostřední blízkosti 
autobusové zastávky. Cestující vystupují z autobusu přímo mezi kontejnery. 
Usnesení komise: na základě prezentace studie na rekonstrukci chodníku na ul. Solná 
cesta, doporučuje Místní komise Sady Útvaru městského architekta zakomponovat do 
Studie rekonstrukce chodníku na ul. Solná úpravu autobusové zastávky a sběrného místa 
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před bývalým pohostinstvím Stal club. Dále komise žádá o zajištění analýzy křižovatky ul. 
Větrná a Solná cesta a zahrnutí její úpravy do Studie. 
27. 8. 2018 – požadavky komise budou zapracovány do dalšího stupně studie k PD.  PD 
bude vyhotovena v r. 2019. 
17. 9. 2018 -  MK Sady doporučuje provádět rekonstrukci po etapách. 
21. 1. 2019 – dne 25. 01. 2019 1. kontrolní výbor na odboru investic, za komisi Sady se 
zúčastnil Josef Medek (podklady pro jednání mu byly zajištěny) 
K dotazu, zda bude chodník plynule navazovat na cyklostezku do Vések – v projektu je s 
tím počítáno (bezbariérové napojení) 
18. 02.2019 – za komisi Sady se jednání - 1.kontrolního výboru účastnil Josef Medek, 
na které vznesl připomínky k projektové dokumentaci. Komisi podrobně informoval o 
proběhnutém jednání. 
Proběhlo hlasování členů komise, 8 členů nedoporučuje zúžení komunikace na šířku 
6 m, z bezpečnostních důvodů. Kolizní místa navrhuje řešit dopravní značkou, 
zpomalení dopravy použitím dlouhých zpomalovacích prahů (dlážděných, popř. 
asfaltových), doporučuje použití měření rychlosti, chodníky rozšířit na úkor břehů a 
předzahrádek (pozemků ve vlastnictví města). Připomínky zaslány na odbor OIN. 

  
05/01/SA/2016 – Sběrné místo tříděného odpadu v parku před MŠ -  místní komise navrhla přemístit 

místo tříděného odpadu z parku u MŠ do prostor před KZ Sady. Odbor SMM toto 
nedoporučuje z důvodu bezpečnosti silničního provozu při vyvážení nádob. Sběrné hnízdo 
bude ohrazeno. Je zpracován projekt, je známo vyjádření správců sítí na pozemku.   

 15. 1. 2018 – bude podána žádost na koordinované stanovisko SŽP – sledovat 
 12. 2. 2018 – zjistit, zda byla podána žádost 
 12. 3. 2018 – umístění kontejnerového stání neprošlo schvalovacím řízením, komisi bylo 

předloženo nové řešení. Předložený návrh bere Místní komise Sady na vědomí.  
 16. 4. 2018 – sledovat 
 21. 5. 2018 – zjistit aktuální stav 
 25. 6. 2018 – projekt prochází schvalovacím řízením 
 27. 8. 2018 – zjistit aktuální stav 
 17. 9. 2018 – předpokládaný termín realizace 12/2018 – sledovat 

21. 1. 2019 -  vznesen dotaz na SMM, kdy bude realizováno 
18.02.2019 – SMM sdělila, že realizováno má být v jarních měsících, na stávajícím 
místě (plocha 2 x 6 m s ohrazením z perforovaného plechu) - sledovat 

 
07/04/SA/2017 – ulice Za Dědinou – komunikace byla využívána při všech stavebních pracích, které 

v uplynulých letech byly prováděny. Komunikace je zničena, proto komise navrhuje, aby 
byla její rekonstrukce zařazena do zásobníku investičních akcí.  

 Usnesení: MK Sady navrhuje zařadit rekonstrukci ulice Za Dědinou do zásobníku 
investičních akcí v souladu s harmonogramem rekonstrukce kanalizace. 

           Hlasování: Pro:8 Zdržel se:0 Proti:0 
 Rekonstrukce komunikace byla zařazena do zásobníku investičních akcí.  
 15. 1. 2018 – rekonstrukce komunikace je závislá na plánu rekonstrukci vodovodního řádu, 

který je v kompetenci SVK, a. s. – sledovat 
 12. 2. 2018 – SVK, a.s. zaslaly informaci, že rekonstrukce kanalizace je naplánována na 

rok 2022. Pokud bude město připravovat rekonstrukci komunikace, je třeba zaslat informaci 
co nejdříve. Informace k rekonstrukci vodovodu v této ulici doposud nebyly zaslány. 
Sledovat 

 12. 3. 2018 – sledovat 
 16. 4. 2018 – ulice je v dezolátním stavu, MK žádá odbor SMM o návrh řešení - sledovat 
 21. 5. 2018 – odbor SMM navrhuje požádat o zařazení požadavku do zásobníku 

investičních akcí při tvorbě rozpočtu města na rok 2019. 
 27. 8. 2018 – sledovat – 27. 9. 2018 bude předán návrh rozpočtu 2019 rozpočtového 

výhledu do r. 2024 MK Sady k projednání a připomínkování - do 15. 10. 2018 
 17. 9. 2018 – zařadit do zásobníku investičních akcí 

21. 1. 2019 -  vznesen dotaz na odbor investic, kdy bude realizováno 
18. 02. 2019 – vznesen dotaz na SMM (ing. Pavlíček), na kdy je tato akce plánovaná 
dle zásobníku akcí v rozpočtu 
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02/05/SA/2018 – zábradlí u bočního chodníku u hlavního vchodu do kostela – na základě 
požadavku občanů a prověření při jarní obchůzce komise doporučuje jeho doplnění, 
financování z prostředků komise. 

 25. 6. 2018 – odbor SMM nechá ocenit požadavek komise, nutno upřesnit polohu madla. 
 27. 8. 2018 – poloha madla byla upřesněna – sledovat 
 17. 9. 2018 – sledovat 
  21.01.2019 – sledovat 

18.02.2019 – již zrealizováno 
  
04/06/SA/2018 – Zkulturnění a rozšíření odpočinkového místa za „Cigánkou“ – prověřit stav podání 

žádosti o dotaci na restaurování kamenného kříže v této lokalitě – sledovat 
 17.09. 2018 -  sledovat 

21. 01.2019 – vznesen dotaz na odbor architektury, Ing. Arch. Holý, sledovat 
18.02.2019 – kříž je již zrestaurován, mobiliář bude instalován v jarních měsících - 
sledovat 

 
06/05/SA/2018 – Plán rekonstrukce vodovodů a kanalizací v místí části Sady a návaznost na 

opravy komunikace v ul. Za Kovárnou – požádat o informace  
 27. 8. 2018 – sledovat 
 17. 9. 2018 – odbor SMM nemá plán rekonstrukce vodovodů. Vyžádat na OIN, který 

koordinuje rekonstrukce komunikací s plánem investic SVK v rámci své projektové 
přípravy. 
21.01.2019 – vznesen dotaz na odbor investic, sledovat 
18.02.2019 – vznesen dotaz na odbor OIN, kdy je plánovaná rekonstrukce vodovodů a 
kanalizace v ulici Za Dědinou (parc.č. 796/2) a Pod Lipkami (parc.č. 430/1) 

 
08/01/SA/2018 – prostor pro volné pobíhání psů – v souvislosti s aktualizací OZV č. 5/2014, která 

stanovuje pravidla pro volný pohyb psů na veřejném prostranství, byla MK Sady požádána 
o vyjádření se k tomuto prostoru v místní části Sady (u hřiště). 

 Usnesení: Komise doporučuje ponechat prostor na současném pozemku s tím, že žádá o 
vyčištění a posečení pozemku. 
21. 01. 2019 – je započaté čistění pozemku, sledovat 
18.02.2019 - sledovat 
 

 
3. Revize katastru nemovitostí – odsouhlasení názvů 

 
01/00/SA/2019 – revize katastru nemovitostí - seznam pomístních a místních názvů – členové MK 

Sady se seznámili s materiálem a konstatovali, že předložené názvy ulic a míst v místní 
části jsou zaužívané a jsou správné 

 
4. Různé 

 
01/01/SA/2019 – rekonstrukce komunikací na ulici Za Kovárnou – tato ulice je dlouhodobě ve velmi 

špatném stavu – podle sdělení Ing. Bohumila Janíka prý nemohla být rekonstrukce 
zahájena z důvodu nesouhlasu některého z obyvatel této ulice – MK Sady doporučuje 
realizovat rekonstrukci co nejdříve – v souvislosti s rekonstrukcí řešit jiné umístění 
stávajícího místa na tříděný odpad v ulici Pod Lipkami 
18.02.2019 – byly dořešeny majetkové záležitosti, na SŽP zjištěno, že „Rozhodnutí o 
umístění stavby“ bylo veřejnou vyhláškou vydáno 31.01.2018. Nyní probíhá územní 
řízení, stavební řízení by mělo proběhnout pravděpodobně v srpnu. Zajištění 
finančních prostředků na realizaci bude předmětem probíhající změny rozpočtu 
města v měsíci dubnu 2019. - sledovat 

 
01/02/SA/2019 – ořez smrku vedle schodů ke kostelu – MK Sady doporučuje prověřit stav smrku a 

zajistit prořezání větví zasahujících do drátů elektrického vedení 
18.02.2019 – řeší se přes oddělení správy zeleně - sledovat  

 
01/03/SA/2019 – zveřejnění zápisů MK Sady na stránkách Města Uherské Hradiště – MK Sady žádá 

o možnost zveřejňování zápisů ze schůzí MK Sady na webových stránkách Města Uherské 
Hradiště 
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18.02.2019 – zápisy jsou zveřejňovány na webových stránkách města Uherské 
Hradiště (Home > Rada města a zastupitelstvo > komise > Místní komise Sady > 
Zápisy) 
Zápisy budou zveřejňovány take na nástěnce.  
 
kontakt: komise.sady@mesto-uh.cz 
 
 

01/04/SA/2019 – rezerva finančních prostředků MK Sady v roce 2019 – dle sdělení vedoucího 
ekonomického odboru Ing. Vladimíra Mošťka má pro následující období MK Sady 
k dispozici 2.020,80 tis. Kč  

 
02/05/SA/2019 – prodloužení oplocení u dětského hřiště Pod Lipkami – prosba rodičů o prodloužení 

oplocení v cípu hřiště, které by navazovalo na stávající zábradlí z bezpečnostních důvodů 
Vznesen dotaz na odbor SMM 

 
 

02/06/SA/2019 – instalace nájezdové rampy u brány (bočního vstupu na hřbitov - parc. č. 796/25) 
Prosba o osazení nájezdové rampy na schodech u levého křídla brány, pro imobilní 
občany a kočárky 

Vznesen dotaz na útvar městského architekta pana Ing. arch. A. Holého 
 

02/07/SA/2019 – Oprava nákladní brány u vjezdu na hřbitov (parc.č. 56) 
Prosba o opravu. 

Vznesen dotaz na odbor SMM. 
 

5. Plán práce na 1. Čtvrtletí 2019 
18. 02. 2019 – KZ Sady, 20.00 
18. 03. 2019 – KZ Sady, 20.00 
07. 04. 2019 – obchůzka obcí v dopoledních hodinách 
08. 04. 2019 – KZ Sady, 20.00 

 
6. Závěr 

 
Předseda poděkoval zúčastněným za aktivní účast a konstruktivní přístup. Příští setkání Místní 
komise Sady proběhne v pondělí 18. 03. 2019 v KZ Sady od 20:00 hod. Jednání bylo ukončeno ve 
22.10 hodin.  

 
 
Zapsala: Ing. Pavla Zpěváková  Ověřil: Ing. Bohumil Janík 
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